

Date: Day 1, Monday 3 January

Study for your Exams as per the schedule and notification.

Date: Day 2, Tuesday 4 January

Study for your Exams as per the schedule and notification.

Date: Day 3, Wednesday 5 January

Prepare for the below IB assessments which will take place after the vacation.

Refer to Q2 Exam notification for lessons to be reviewed.

- Arabic Writing: Tuesday 18th of January
- English Writing: Wednesday 19th of January
- **POSTPONED!!!** Math: during the Math lesson between Tuesday 17th and Wednesday 18th of January
- **POSTPONED!!!** Science: during the Science lesson between Monday the 17th and Thursday the 20th of January
- **POSTPONED!!!** Individuals and Societies: during the lesson between Monday the 17th and Monday the 24th of January

Date: Day 4, Thursday 6 January



Midterm Vacation: January 7 to January 15

Weekend

Date: Day 5, Sunday 16 January

1. English: Journal: The rise of social media sites has changed our ways of communicating and conducting business all over the world. Social influencers are becoming an important part of a business marketing strategy. **In an interesting journal entry of 5 paragraphs (700 - 800 words) explain** the role of a "social media influencer" and discuss the effect of social influencers and social media sites on teenage consumers. Mention examples of social influencers not only in the Middle Eastern region, but also internationally. **Your journal should be typed and submitted on Turnitin. Due Sunday 23 January.**

2. Math: Solve Review set 28B: #2, #3 on page 484 of your math textbook.

Date: Day 6, Monday 17 January

١. اللغة العربية: A+B: إملأ: (همزتا القطع والوصل) يملأ على الطلاب آخر يوم في الدورة. تحققت في المملكة العربية السعودية إنجازات غير مسبوقة، رَسَمَ خريطة طريقها مُهندس الرؤية الطموحة ولي العهد الأمير محمد بن سلمان -حفظه الله- وقفزت بها المملكة خلال الأعوام الأخيرة عدة قفزات بناء على خطط ودراسات أثمرت نتائجها في وقت وجيز وشعر بها المواطن والمقيم وكل من وطأه قدماه أرض المملكة. وشهدت الأعوام الماضية مجموعة كبيرة من الإنجازات الوطنية بتوجيه ومتابعة منه، تمثلت في مجموعة كبيرة من الاتفاقيات، والقرارات، والخطوات على الأصعدة السياسية الاقتصادية، والتنموية أسهمت في دفع عجلة التنمية في البلاد، وتعزيز مكانتها على الصعيد العالمي.

١- هات مرادف الكلمتين التاليتين ثم ضعهما في جملة مفيدة (الرؤية - أثمرت)

٢- هات ضد الكلمتين التاليتين ثم ضعهما في جملة مفيدة (قفزت - وجيز) في دفتر الطالب

2. Science: Physics: Complete booklet page 26.

3. Math: Solve Review set 28B: #8 on page 484 of your math textbook.

Date: Day 7, Tuesday 18 January

1. English: Read the SAT Practice passage on pages 21 and 22 of your Reading and Language Booklet. Answer the questions based on it from pages 22 to 23. **DUE: Day 8**

2. Individuals and Societies: Complete the following key terms on a separate A4 type page: Climate, Location, Graphs, Weather, Navigation, GPS, Overpopulation. Urban, Rural, Ecosystem

Date: Day 8, Wednesday 19 January

1. Math: Solve #1(last two columns), #2(last two columns) on page 486 of your math textbook.

٢. اللغة العربية: A+B: قراءة وكتابة: اقرأ موضوعا عن (أضرار المخدرات) في مصدر البحث التالي:
<https://mawdoo3.com/>

حيث يعد تناول المخدرات و الإدمان من المشكلات العالمية، التي تدمر الدول والشعوب وتصيبها بفاجعة في شبابها الذين هم أساس وعماد نهضة البلاد وتقدمها ثم اكتب مقالا حول أضرار المخدرات على شبابنا، وكيفية الابتعاد عنها بممارسة الرياضة والهوايات المختلفة عدد الكلمات (٣٠٠ - ٢٥٠) (LB) (٤٠٠ - ٣٥٠) (LA) كلمة في دفتر الطالب.

End of Cycle 11

Reminders

1. Assessments: review the lessons from the Q2 exam notification in preparation for the IB assessments taking place between January 17 and January 24.

2. Math: IXL: Skill: Algebra 2: T.4 Solve exponential equations by rewriting the base. Due on day 8.

3. English: IXL: Skill M2

١. الدراسات الاجتماعية: تمت الدراسة من وحدة الأحداث العالمية المؤثرة في العالم _ درس الكشوف الجغرافية
صفحة (١١٣ إلى ١١٩)